
 

 

Protokół  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Cisowa 

 

 

 W dniu 12.02.2016 r. o godzinie 17.00 w Domu Sportowca w Cisowej odbyło się 

spotkanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z mieszkańcami osiedla oraz z członkami  

Rady Osiedla Cisowa..  

W spotkaniu brali udział następujący przedstawiciele Gminy Kędzierzyn-Koźle:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Radna Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Katarzyna Dysarz, 

4. Radny Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle – Hubert Majnusz, 

5. Kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego – Agnieszka Zimny-Ilnicka. 

 

W trakcie spotkania omówione zostały następujące zagadnienia:  

 

1. Prezydent Miasta poinformowała zebranych mieszkańców o:  

1) rozpoczęciu konsultacji w sprawie Budżetu Obywatelskiego w 2016 roku. Kwota 

wynikająca z podziału rezerwy celowej utworzonej w budżecie miasta na 2016 rok jest 

wyższa niż w 2015 r. i wynosi ponad 1.200.000 zł (w roku 2015 wynosiła 1.000.000 zł). 

Została ona podzielona na szesnaście Osiedli, proporcjonalnie do liczby ich mieszkańców. 

Kwota przypadająca dla Osiedla Cisowa wynosi 52.203,00 zł. Wnioski zawierające 

propozycje zadań zgłaszane były do dnia 01.02.2016 r. Teraz są weryfikowane 

i opiniowane. Od 01.03.2016 r. zadania zostaną poddane konsultacji z mieszkańcami 

miasta. Prezydent Miasta zaprosiła wszystkich mieszkańców osiedla do głosowania.  

2) największej inwestycji miejskiej jaką jest przebudowa al. Jana Pawła II, o jej dalszym 

etapie przebudowy oraz o planowanym zamknięciu wiaduktu kolejowego 

i spowodowanym przez to utrudnieniu ruchu.  

3) o rozpoczęciu budowy nowego kompleksu basenowo - rekreacyjnego na osiedlu Azoty. 

W ramach tej inwestycji przewidziano budowę krytej pływalni, basenów otwartych oraz 

placu zabaw i boisk. Otwarcie kompleksu planuje się w 2017 roku.  

4) organizowanych raz w kwartale w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle spotkaniach 

z Przewodniczącymi Zarządów Osiedl oraz o odbywających się, przynajmniej raz w roku, 

spotkaniach z mieszkańcami w poszczególnych osiedlach. Na spotkaniach tych omawiane 

są bieżące problemy i potrzeby osiedli. 

 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Artur Maruszczak przedstawił zadania 

inwestycyjne zrealizowane w 2015 r. oraz zadania inwestycyjne przewidziane do wykonania 

w 2016 r. na terenie osiedla Cisowa:  

1. Zadania inwestycyjne zrealizowane w 2015 roku:  
1) budowa sali gimnastycznej oraz miasteczka ruchu drogowego na terenie Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego Nr 1,  

2) adaptacja pomieszczeń w Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 1,  

3) wykonanie kanalizacji na ul. Brzechwy, 

4) III etap termomodernizacji budynku „Domu Sportowca” w osiedlu Cisowa  

2. Zadania inwestycyjne planowane do realizacji w 2016 roku: 

1) dokończenie miasteczka ruchu drogowego na terenie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego Nr 1,  

2) dokończenie remontu ul. Letniej,  

3) wykonanie placu zabaw,  

4) realizacja zadania z Budżetu Obywatelskiego.  

 



 

 

3. Przewodniczący Zarządu Osiedla Cisowa przedstawił mieszkańcom wnioski zawierające 

zadania inwestycyjne, które zostały zgłoszone do Budżetu Obywatelskiego na 2016 r. 

 

4.. Mieszkańcy osiedla zadawali pytania i zgłaszali następujące wnioski: 

 

1) wniosek mieszkańców dotyczący sprawdzenia poprawności naliczenia czynszu 

(podwyżki) przez Miejski Zarząd Budynków Komunalnych.  

Prezydent Miasta poinformowała, że zleci sprawdzenie powyższego tematu.  

 

2) wniosek o utwardzenie drogi oraz budowę chodników prowadzących do budynków przy 

ul. Zofii i ul. Marii.  

 

3) zapytanie dotyczące kontynuacji budowy kanalizacji deszczowej na ul. Prostej, Brzechwy 

w kierunku stadionu.  

Zastępca Prezydenta Miasta Artur Maruszczak poinformował, że inwestycja ta została 

rozpoczęta w 2015 r. i będzie kontynuowana w latach następnych. 

 

4) wniosek o remont ulicy Fredry.  

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to droga powiatowa. Urząd Miasta wystąpi z 

odpowiednim wnioskiem do Starostwa Powiatowego.  

 

5) zapytanie dotyczące budowy obwodnicy miasta, na jakim jest etapie i jaka jest 

perspektywa czasowa jej wykonania. 

Prezydent Miasta poinformowała, że obwodnica w zeszłym roku obwodnica została 

wpisana na podstawową listę zadań inwestycyjnych kraju. Jej realizacja przewidziana 

jest na lata 2018-2022. 

 

5) wniosek mieszkańców dotyczący utwardzenia terenu pod przystankiem autobusowym  

oraz o postawienie kosza na śmieci przy przystanku autobusowym Cisowa Zachód przy 

ul. Pieszej i Odległej. 

Prezydent Miasta poinformowała, że przystanek postawiony został doraźnie i że Gmina 

planuje wykonać jego utwardzenie. Kosz na śmieci zostanie podstawiony niezwłocznie.  
 

6) wniosek mieszkańców o możliwość zatrzymywania się autobusów MZK na przystanku 

przy ul. Fredry (PKS).  

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to ulica powiatowa. Urząd Miasta wystąpi 

z odpowiednim wnioskiem do Starostwa Powiatowego.  

 

7) zapytanie dotyczące złego stanu drogi prowadzącej do Lenartowic i Blachowni - ul.  Zofii 

Nałkowskiej (skrót.). 

Prezydent Miasta poinformowała, że jest to droga powiatowa. 
 

8) zapytanie dotyczące powstania żłobka oraz organizacji zajęć pozalekcyjnych dla dzieci 

przedszkolnych i szkolnych.  

Prezydent Miasta poinformowała, że otwarcie żłobka nie jest przewidziane. Wniosek 

dotyczący zajęć pozalekcyjnych zostanie skierowany do MOSiR.  
 

 

Na tym spotkanie i protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała Agnieszka Zimny-Ilnicka 



 

 

 


